
 
 

 
ZAPISNIK 8. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DRUŠTVA GEOSS, 

ki je bila v prostorih Gostilne Vrabec v Slivni 
v četrtek, 28. 09. 2023 ob 18.00 uri 

 
 
Vabljeni člani Upravnega odbora Društva GEOSS:  Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, Lidija 
Struna Šter, Miloš Kimovec, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent, Vera Lavrič, Aljoša Kuzmin, 
tajnica Bojana Knez 
Vabljena predsednica Nadzornega odbora: Vida Kristan 
 
Prisotni: Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, Miloš Kimovec, Srečko Balent, Lidija Struna 
Šter, Bojan Vrtačnik, Vida Kristan, Bojana Knez  
Opravičeno odsotna: Vera Lavrič, ki je za odločanje pooblastila Srečka Balenta, in Aljoša 
Kuzmin 
 
Predlagani dnevni red: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnikov 6. seje UO (preloženo s prejšnje seje UO) in 7. seje UO 
3. Informacija o primopredaji poslov med prejšnjo in novo tajnico društva 
4. Informacija o sestanku z Regionalnim centrom NVO glede predloga za spremembo 

Statuta društva (preloženo s prejšnje seje UO) 
5. Finančne zadeve (nakazilo NVO, plačilo dolga društvu, plačilo računov (snemanje in 

ostalo), potni nalogi, stanje na računih) 
6. Sodelovanje z Razvojnim centrom Srca Slovenije in Društvom Naše gore list 
7. Tekoče zadeve 
8. Sodelovanje z izvajalcem programa DG (poročilo o izvedbi prireditve Vranov let, nova 

ponudba za izvedbo prireditve Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem,  plačilo dolga 
do DG, neizvršeni sklepi, nadaljnje sodelovanje). 

9. Razno 
 
Ad. 1)  UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Sejo je vodil podpredsednik Društva GEOSS, Jožef Dernovšek, po dogovoru s predsednico 
Društva Alenko Šivic Dular. Pozdravil je vse prisotne.   
Po ugotovljeni sklepčnosti je bil potrjen predlagani dnevni red. 
 
 
Ad. 2)  PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKOV 6. SEJE UO (PRELOŽENO S 
PREJŠNJE SEJE UO) IN 7. SEJE UO 
 
Pri pregledu zapisnikov je bilo ugotovljeno, da so tekoče naloge v teku, zato sta bila zapisnika 
soglasno sprejeta.  
 
Sprejet je bil  
sklep: 
 
 1. Potrdita se zapisnika 6. in 7. seje UO. 
  
 
 



 
 
Ad. 3)  INFORMACIJA O PRIMOPREDAJI POSLOV MED PREJŠNJO IN NOVO 
TAJNICO DRUŠTVA 
 
Bojana in Kristina sta se sestali. Kristina je prinesla dokumentacijo, za katero je prosila Bojana. 
Dokumentacija je v digitalni in papirnati obliki. Pri pregledu dokumentacije sta ugotovili, da 
nekaterih dokumentov ni bilo, manjkajoče dokumente je Kristina naknadno prinesla Bojani. 
Prejeli smo vse dokumente in žige Društva GEOSS, tako da delo lahko nemoteno poteka. 
Bojano je zanimalo, kdo bo hranil žige.  
Jože Dernovšek je novi tajnici Bojani zaželel uspešno delo. 
 
Sprejeti so bili  
sklepi: 

1. Ugotovi se, da je primopredaja poslov izvršena. 
2. Za hrambo žigov je dogovorjeno, da ima enega v hrambi podpredsednik društva Jožef 

Dernovšek, dva pa ima v hrambi Bojana Knez. 
3. Bojana Knez pošlje odtis žiga po elektronski pošti predsednici društva Alenki Šivic 

Dular.  
 
 

Ad. 4)  INFORMACIJA O SESTANKU Z REGIONALNIM CENTROM NVO GLEDE 
PREDLOGA ZA SPREMEMBO STATUTA DRUŠTVA (PRELOŽENO S PREJŠNJE SEJE 
UO) 
 
Lidija je povedala, da je ta točka dnevnega reda prenešena iz prejšnje seje.  
 
Regionalni center NVO je prosil UO za soglasje, da se lahko do konca septembra 2023 prijavijo 
na javni razpis za nov projekt za sofinanciranje razvoja podpornega okolja za nevladne 
organizacije 2023-2027. Člani UO Društva GEOSS so sprejeli sklep, da se lahko prijavijo na 
razpis.  
Po tem je Regionalni center NVO izpostavil dvom, da ne izpolnjujejo pogojev za nevladno 
organizacijo, ki jih določa Zakon o nevladnih organizacijah in s tem tudi ne pogojev za prijavo 
na  javni razpis zaradi določbe Statuta Društva GEOSS (45. člen), ki da neustrezno določa 
subjekte, na katere lahko preide premoženje društva, če to preneha delovati na podlagi sklepa 
Zbora članov društva. Predlagali so Upravnemu odboru društva, da se zato urgentno spremeni 
vsebina 45. člena tako, da se v njem določi, da premoženje, če društvo preneha delovati na 
podlagi sklepa Zbora članov društva, preide na drugo nevladno organizacijo z enakimi ali 
podobnimi nameni in cilji. 
 
Problematiko je, pred sklicem UO in na željo predlagatelja po takojšnji obravnavi, predhodno 
obravnavala delovna skupina, ki je bila tedaj že sklicana zaradi problematike o finančnem 
stanju v društvu, ki je potekala z izvajalcem programa društva dne 20.8.2023. Na to delovno 
skupino se je naknadno uvrstil predlog Regionalnega centra NVO, ker do septembra ni bil 
predviden/mogoč sklic UO. Sestanek tega dne ob 10. uri je potekal v prisotnosti:  Alenka Šivic 
Dular, Jožef Dernovšek, Miloš Kimovec, Lidija Struna Šter in Bojana Knez – UO društva ter 
Tjaša Bajc – NVO.  Na sestanku je Tjaša Bajc obrazložila predlog za spremembo 45. člena 
Statuta društva, o razlogih za in proti spremembi je potekala razprava, ugotovljeno pa je bilo 
tudi, da Regionalni center NVO te pripombe ni podal tekom široke javne razprave o 
spremembah statuta, ki je bil sprejet na Zboru članov društva 17.6.2023.  
V razpravi na delovni skupini je bil sprejet zaključek, da se Regionalni center NVO prijavi na 
razpis in izpolni izjavo, kar razpis tudi omogoča, da bo društvo ob prvi spremembi svojega  
 



 
 
statuta spremenilo to določbo statuta glede prehoda premoženja. Pred kakršnokoli 
spremembo statuta pa je potrebno proučiti, ali je takšna sprememba potrebna in za društvo 
tudi smiselna, ker bi zapis, da premoženje preide na drugo nevladno organizacijo, zožil 
možnosti društva, kam lahko po sklepu društva premoženje preide, v primerjavi s sedanjo 
ureditvijo v statutu. 
Statuta v tako kratkem času, kot je predlagano, tudi ni mogoče spremeniti, saj je o 
spremembah potrebna javna razprava med člani, spremembe mora sprejeti Zbor članov 
društva, spremembe statuta pa je nato potrebno registrirati na Upravni enoti, kar do konca 
septembra, ko izteče rok za prijavo, ne bi bilo mogoče izvesti. 
 
 
Ad. 5)  FINANČNE ZADEVE (NAKAZILO NVO, PLAČILO DOLGA DRUŠTVU, PLAČILO 
RAČUNOV (SNEMANJE IN OSTALO), POTNI NALOGI, STANJE NA RAČUNIH) 
 
Vračilo posojila NVO-ja društvu v višini 4.000 € je bilo dogovorjeno do 30. 9. 2023. Srečko je 
povedal, da je potrebno takoj dati Aljoši dovoljenje za nakazilo NVO-ju. Člane je tudi seznanil, 
da je Anka do danes nakazala dva obroka vračila dolga iz preteklih let.  
Alenka je po e pošti člane obvestila o tem, da se plačila Ankinih  nenapovedanih stroškov pri 
izvedbah prireditev zadržijo in da bomo to proučili v kontekstu določil iz Dogovora o 
sodelovanju med obema društvoma.  
Lidija je seznanila UO o izdanem potnem nalogu za dodatno kilometrino za poti, ki jih opravi 
Brigita za Društvo GEOSS. Člani so potni nalog prejeli po e pošti. Potni nalog je podpisala 
Anka. Lidija je povedala, da nihče drug ne sme podpisovati potnih nalogov, kot pooblaščene 
osebe Društva GEOSS. Potni nalog je potrebno zavrniti in izdati novega. Alenko je zanimalo, 
kako bomo to obravnavali, ali bo to enkrat mesečno ali kako drugače, in za kateri namen je 
obračunana dodatna kilometrina. Bojana je povedala, da je prejela Brigitine podatke za 
septembrsko plačo, med podatki je zajeta tudi dodatna kilometrina, ni pa datumsko navedeno, 
katere dneve in za kateri namen je bila opravljena. Bojan je povedal, da sta se z Brigito dobila 
in se tudi dogovorila, da dnevno beleži in specificira kilometrino. Bojan bo podpisoval potne 
naloge za plačilo dodatne kilometrine, Bojana pa pripravi koledar za vpis kilometrine, ki bo 
priloga potnemu nalogu.   
 
Jože Dernovšek je poudaril, da je Anka  vrnila dolg tako, kot je bilo dogovorjeno, in povedal, 
da je strošek za snemanje prireditev poravnan za dve prireditvi, za Vranov let pa še ne. Strošek 
snemanja je znašal 501,74 €. Bojana je zanimalo, ali smo posnetke prejeli. Ugotovljeno je bilo, 
da jih nismo. Lidija je menila, da se je za snemanje potrebno dogovoriti z Občino Litija, ki 
imajo svojega snemalca in bi to lahko bila donacija občine društvu.  
Alenko je zanimalo, ali je Aljoša Saksida sodeloval na Vranovem letu brezplačno, ali bo izstavil 
račun za opravljeno storitev. Predlagala je, da Aljoša Saksida napiše, da je njegovo delo 
donacija Društvu GEOSS, in bo to upoštevano kot donacija pri koncesijskemu poročilu. Pri Anki 
moramo preveriti, kako se je dogovorila z Aljošo Saksida glede plačila. Za prireditev Vranov 
let moramo pridobiti manjkajoče račune (Aljoša Saksida za ozvočenje, račun za avtobusni 
prevoz pohodnikov in račun Radia GEOSS,...). Lidija je povedala, da morajo biti Ankine 
ponudbe pisne, jasne in pravočasne in da je treba pri tem vztrajati. 
Miloš Kimovec je povedal, da moramo imeti rezervno možnost za plačilo stroškov snemanja. 
Povedal je, da je Bojana že odprla popoldanski s.p. in bi lahko ona izstavila račun za snemanje 
in bi bil strošek nižji, kot če račun izstavimo preko študentskega servisa.  
Jožeta je zanimalo, kakšno je stanje na TRR-jih. Ugotovljeno je bilo, da je na računu od 
koncesije 15.829 € in 3.537 € na računu društva. Upoštevan je tudi priliv v višini 800 €, ki jih 
je vrnila Anka.  
 



 
 
Bojana je pripravila pregled neplačanih računov iz leta 2021 in 2022. Povedala je, da je 
pregledala tekoči račun koncesije in račune, ki jih je prejela od Anke, in prišla do ugotovitev, 
ki jih je posredovala članom UO. Skupaj za leto 2021 in 2022 dolgujemo 5.076,06 €, iz leta 
2023 pa 6.184,66 €. Zajeta je najemnina Kimovec za leto 2023 in vračilo posojila NVO-ju. 
Zajeti so stroški do septembra. Ugotovili smo, da bomo imeli težavo, kako izpeljati koncesijski  
program za leto 2023 s plačilom tekočih obveznosti, saj moramo poravnati še račune iz 
preteklih let.  Alenka pravi, da odložimo plačilo računov Družinskega gledališča Kolenc. 
 
Sprejeti so bili 
sklepi: 

1. Takoj je potrebno izvesti vračilo posojila NVO-ju iz tekočega računa društva ... 531.  
2. Brigiti Pahor se plačajo dodatni potni stroški za avgust 2023. 
3. Bojana Knez pripravi koledar za vpis dodatne kilometrine in nov potni nalog za avgust. 
4. Po pooblastilu UO društva potne naloge podpisuje Bojan Vrtačnik. 
5. Preveriti je potrebno, ali je Anka na svojih računih, izstavljenih društvu, upoštevala tudi 

strošek snemanja. 
6. S Polono se je treba dogovoriti, da nam posreduje posnetke preteklih prireditev. 
7. Na sestanku z županom je treba predlagati, da nam občina donira snemanje prireditev.  
8. Bojana Knez prosi računovodstvo za izpis odprtih postavk. 
9. Bojana Knez pripravi predvideno porabo koncesijskih sredstev do konca leta 2023.  
10. Od Roberta Žiberta je treba pridobiti ponudbo za ureditev klančine na GEOSS-u. 

 
 
AD.6) SODELOVANJE Z RAZVOJNIM CENTROM SRCA SLOVENIJE IN DRUŠTVOM 
NAŠE GORE LIST 
 
Prejeli smo dopis Razvojnega centra srca Slovenije, v katerem so navedli, da si želijo sodelovati 
z Društvom GEOSS. Jože je povedal, da se je z njimi že sestal. Predlagal je, prisotni pa so se 
strinjali, da se ponovno sestanemo, saj delujejo na področju turizma.  
Miloš je povedal, da so imeli sestanek z županom, podžupanjo, direktorico Srca Slovenije, 
direktorico Muzeja Litija in predstavnico TIC-a. Seznanil jih je s težavami, ki jih imamo z 
Domom GEOSS. Zanimalo jih je sodelovanje, predlagali so, da bi bil Dom GEOSS večnamenski. 
Seznaniti jih moramo, za kakšne namene bi uporabljali Dom GEOSS. Preveriti moramo tudi 
možnost izgradnje vhoda na zadnji strani Doma GEOSS ter pridobiti mnenje statika. 
 
Prejeli smo tudi dopis Dušice Kunaver, v katerem nam je podala možnost izdaje njene knjige 
o zgodovini GEOSS-a skozi dediščino. 
 
Sprejeti so bili 
sklepi: 
1. Z Razvojnim centrom srca Slovenije se moramo dogovoriti za sestanek na temo turizma. 
2. Člani pripravijo predloge za večnamensko uporabo Doma GEOSS. 
3. Bojana Knez se bo z Dušico Kunaver ponovno pogovorila o izdaji knjige in pridobila 

natančne informacije o tem, koliko ima že pripravljenega za izdajo knjige. 
 
 
AD.7) TEKOČE ZADEVE 
 
Lidija je prosila Bojana za informacijo o sestanku z Brigito. Bojan je člane seznanil o tem, da 
mora Brigita vedeti, da Anka ni več njen šef, kar se tiče zaposlitve in dela preko Društva 
GEOSS. Glede dela se bo odslej dogovarjala s člani UO Društva GEOSS oz. Bojanom.  



 
 
Dogovarjala sta se o delu za Društvo GEOSS in sicer o skrbi za ožje območje GEOSS-a, Alejo 
ustvarjalnosti, za kopijo Vaške situle in Dom GEOSS. Dogovorila sta se tudi, da dnevno beleži 
delo, ki ga opravi za Društvo GEOSS, in čas, ki ga za to porabi, ter si tudi beleži dodatno 
kilometrino. Z Anko se je potrebno dogovoriti, kaj storiti z viškom Brigitinih ur, ki jih ne porabi 
za Društvo GEOSS, saj zanj nima vedno dela za 4 ure dnevno. Potrebno je urediti Krožno pot  
 
 
GEOSS, dogovoriti se moramo za hrambo orodja, poiskati prostor za hrambo drv za ogrevanje 
Doma GEOSS in kako je z urejanjem stranišča. Bojana je povedala, da je bilo ogrevanje delno 
krito s strani NVO-ja. Srečko je povedal, da je skrb za stranišče dogovorjena in da ni potrebe 
po spremembi. Urejanje stranišča se izvaja tako kot doslej (med tednom skrbi zanj Brigita, čez 
vikend pa Srečko in Miriam). Čistila, brisače, WC papir in žarnice krije Društvo GEOSS, elektriko 
in vodo pa Gostilna Vrabec. Jože je povedal, da je Brigita skrbela tudi za Udo, trg, Vago in 
Fosilno morsko obalo, čeprav so to površine v lasti Občine Litija oz. KS Vače. Miloš je dodal, 
da se z občino dogovarjajo, da bo občina dala KS Vače sredstva za urejanje teh znamenitosti 
na Vačah. Brigita bo za to delo prejela plačilo s strani KS Vače.  
Lidija je vprašala, kako je z aktiviranjem telefona. Bojana je povedala, da ga še ni aktivirala in 
da bo to storila takoj.  
Lidija je člane seznanila o tem, da bo skrbela za pregled neizvršenih sklepov, ki jih bo dvakrat 
letno posredovala članom UO. Prosila je, da se člani, ki so zadolženi za različne naloge, 
medsebojno obveščajo (v vednost), da smo vsi na tekočem o vseh aktivnostih. Bojano je 
prosila, da javlja svoje odsotnosti in turnuse svoje službe. 
Bojan je člane seznanil o primopredaji lastnine Društva GEOSS oz. Doma GEOSS. Večino stvari 
smo našli (slike in ostali inventar). Del dokumentacije oz. dokumentov v lasti Društva GEOSS 
je še vedno pri Kolenčevih in do nadaljnjega, do zagotovitve pogojev za hrambo ostane tam. 
Alenko je zanimalo, kako je s plačilom hranjenja dokumentacije pri Kolenčevih in ali bomo to 
morali plačati. Bojan je povedal, da se o tem niso dogovorili.  
Alenka se je zahvalila novi tajnici Bojani za pripravo knjig za udeležbo na prireditvi Vranov letu 
na Otoku. 
 
Sprejeti so bili 
sklep:  

1. Bojan Vrtačnik bo članom posredoval zapisnik sestanka z Brigito Pahor. 
2. Bojana Knez pripravi opis del, ki jih bo opravljala Brigita Pahor. 
3. O delu Brigite Pahor se bomo ponovno pogovorili na naslednji seji. 
4. Bojana Knez bo članom posredovala novo telefonsko številko od mobilnega telefona 

Društva GEOSS. 
5. Lidija skrbi za pregled neizvršenih sklepov društva.  
6. Narediti je potrebno popis zbirk v Domu GEOSS in oštevilčenje inventarja ter pripraviti 

predloge za odpis stvari, ki jih ni več oz. je to zanje potrebno. 
 
 
AD. 8) SODELOVANJE Z IZVAJALCEM PROGRAMA DG (POROČILO O IZVEDBI 
PRIREDITVE VRANOV LET, NOVA PONUDBA ZA IZVEDBO PRIREDITVE GLASBENO 
POPOLDNE Z ANTONOM LAJOVCEM,  PLAČILO DOLGA DO DG, NEIZVRŠENI SKLEPI, 
NADALJNJE SODELOVANJE). 
 
Jože je pozdravil Anko, ki se je pridružila na seji UO, da poda informacije o izvedi prireditev 
do konca leta 2023.  
 
 



 
 
Anka je podala poročilo prireditve Vranov let in povedala, da gre za finančno poročilo. Člane 
je seznanila s tem, da je pozabila vključiti prevoz pohodnikov, zato smo prejeli nov račun 
Družinskega gledališča Kolenc. Za vse stroške bomo prejeli račune. Aljoša Saksida ni zaposlen 
in ne more izstaviti računa, avtorski honorar bi bil pa prevelik strošek. Odločil se je, da bo 
zaračunal samo najemnino glasbil. Miloša je zanimalo, kako bo izdal račun, če pa je fizična 
oseba in računa ne more izstaviti. Anka je povedala, da tega pa ne ve in da mu je dala podatke 
Društva GEOSS. Srečko je dodal, da fizična oseba lahko izstavi račun, težava pa je, da on ni 
slovenski državljan. Anka je povedala, da on veliko nastopa po Sloveniji in da lahko izstavi  
 
 
račun. Bojan je predlagal, da naj izstavi račun, Društvo GEOSS pa naj ga poravna. Lidija je 
predlagala, da to, kar je navedeno v ponudbi, naj društvo plača, dodatnih stroškov pa naj 
društvo ne bi krilo in naj to krije Družinsko gledališče Kolenc. V ponudbi za izvedbo vsake 
prireditve morajo biti zajeti vsi stroški in samo te stroške je društvo dolžno plačati. Prav zato 
je UO zahteval in sprejel sklep, da morajo biti vse ponudbe pisne in da mora biti v njih zajeto 
vse. Alenka je prosila za razlago poročila. Anka je povedala, da so zajeti vsi stroški, da je 
Družinsko gledališče prispevalo kot donacijo 1.460 €. Skupni strošek za plačilo prireditve znaša 
1.300,71 €. Anka je povedala tudi, da se pri pripravi posamezne prireditve stvari spreminjajo. 
Alenka je povedala, da se to ne sme dogajati in da mora Anka navesti realne podatke. Miloš 
je predlagal, da Anka izstavi račun iz podjetja, ki ni davčni zavezanec, da ne bi bilo potrebno 
plačati davka. Anka je člane seznanila, da trenutno posluje le z davčnimi zavezanci.  
Lidija je Anko vprašala, ali je prebrala zapisnik 7. seje, ki se nanaša na pripravo ponudbe. V 
njem so navedene pripombe/navodila članov/Upravnega odbora, ki jih mora upoštevati pri 
pripravi ponudb. Bojana bo Anki ponovno poslala zapisnik 7. seje UO oz. izsek iz zapisnika na 
to temo. 
Anka bi morala članom posredovati novo ponudbo za izvedbo Glasbenega popoldneva z 
Antonom Lajovcem. Anka je članom predala dopolnitev in ne ve, kaj bi še lahko dodala in ne 
razume, zakaj to ni ustrezno in da moramo razumeti, da je težko dobiti nastopajoče, ki bodo 
sodelovali brezplačno. Anka je povedala, da je to zadnja stvar, ki jo bo naredila za Društvo 
GEOSS. Bojan je povedal, da glede nato, da to dela že 20 let, bi morala imeti že vse vpeljano. 
Lidija je prebrala pripombe/navodila za pripravo ponudbe iz zapisnika 7. seje UO Društva 
GEOSS. Bojan je Anki povedal, da smo se pogovarjali, da je Andrej Sosič za snemanje računal 
200 € in da iščemo ponudnika z ugodnejšo ceno za snemanje, sedaj je pa ta strošek še višji. 
Anka je povedala, da se je s Polono dogovarjala za 150 € neto, ni pa vedela, da bo zraven še 
strošek študentskega servisa. Alenka je povedala, da moramo skrbeti, da v prihodnje stroški 
ne bodo višji. Anka je člane seznanila s tem, da tega ona ne bo več delala in tudi ne bo 
sodelovala, bo pa do konca leta 2023 še izvedla svoje naloge, ki so bile dogovorjene. Lidija je 
Anki povedala, da če bi stvari pripravila tako, kot je dogovorjeno, bi imela veliko manj dela, 
prav tako pa tudi člani UO.  
Alenka je dodala, da se sedaj ukvarjamo z nerešenimi aktivnostmi in dolgovi za nazaj, namesto 
da bi reševali samo tekoče zadeve. Ugotoviti moramo, kako izvesti tekoči koncesijski program. 
Vida je Anki povedala, da so to računi za nazaj in da to ni dolg Kolencev. Ti neplačani računi  
so že bili zajeti v preteklih poročilih in niso koncesijski strošek za leto 2023. Anka je trdila, da 
je to dolg gledališča in da to že vračajo. Alenka je povedala, da se trenutno ukvarjamo s tem, 
da moramo pridobiti še za 15.000 € stroškov do konca leta in da ne vemo, kje jih dobiti. Lidija 
je povzela, da ta razprava kaže na to, da že 4 mesece razrešujemo stvari za nazaj, da so se 
člani 3 leta trudili prejšnjemu vodstvu dopovedati, kaj je narobe, in da lahko ugotovimo, da 
smo prišli do točke, ko ne vemo, kaj vse nas še čaka, za kar še ne vemo. Anka je v svoj 
zagovor povedala, da je najlažje obtoževati in da papir vse prenese. Člani so se strinjali, da 
dokumenti ne lažejo in da so to dejstva.  
 



 
 
Anka je povedala, da se vračilo dolga izvaja, kot je bilo dogovorjeno. Anka je člane seznanila 
o dokumentu, ki ga je našla; gre za e pošto, ki jo je prejela iz računovodstva, zato da je vedela, 
da se stvari niso pravilno knjižile in je Bojani  večkrat rekla, da mora to urediti, a dokončno 
tega ni zahtevala, ker je Bojana dala odpoved, katero ji je Anka vseeno podpisala. Ugotovilo 
se je, da ima dokument datum 3. 7. 2023, takrat pa je Bojana že odšla. V e pošti je navedeno, 
da se knjižbe na osnovnih sredstvih ne ujemajo z računom in popisom osnovnih sredstev in 
da bi morala Bojana preveriti vsa stanja dolgov in terjatev. Navedeno je tudi, da niso bila 
vnešena vsa dana in vrnjena posojila in da je to potrebno preveriti. Bojana je zanimalo, kje je 
ta denar, ki ni  bil pravilno knjižen. Anka je povedala, da ne ve in da tudi računovodkinja tega 
ne ve. Bojana je povedala, da se lahko preverijo nakazila, kam je šel denar. Miloš je povedal, 
da je to samo izjava računovodkinje, da dokumenti niso usklajeni in da je ta neusklajenost   
vsakokratna naloga tistega, ki je nadomestil Bojano. Anka je povedala, da je računovodkinja 
Mateja sedaj drugačnega mnenja, ker je to njena služba in se mora zaščititi. Vida je povedala, 
da je poslovanje vidno preko tekočih računov. Bojana je člane seznanila s tem, da so imele na 
NVO-ju željo, da bi računovodstvo za Društvo GEOSS vodile one preko programa Minimax, da 
bi znižali računovodske stroške. Anka tega ni dovolila in je zahtevala, da knjižbe vnaša Bojana. 
Dogovorjeno je bilo, da ji bo pri tem pomagala Tjaša Bajc, bilanco pa bo pripravilo 
računovodstvo in da bodo v pomoč, ker Bojana ni imela ustreznega znanja. Bojana je še 
povedala, da so bile vsako leto težave pri izdelavi bilance in je bilo potrebno usklajevati knjižbe. 
Bojan je povedal, da vse, kar gre preko TRR-ja, ne moreš denarja skriti. Srečka je zanimalo, 
kako Mateja ve, da ni bilo pravilno knjiženo. Povedal je tudi, da ona ne more vedeti, ali ni bilo 
pravilno knjiženo. Bojana je povedala, da je vsako leto šla v računovodstvo, da sta z 
računovodkinjo pregledali bruto bilanco in knjižbe, ki niso bile pravilne. To sta izvedli preko 
programa Minimax  in s pregledom dokumentov. Srečko je povedal, da je ob pregledu ugotovil, 
da so bile vsako leto težave in da so bili računi iz preteklega leta plačani v naslednjem letu. 
Bojana je povedala, da je bil vsako leto problem, ker se tekoči računi niso poravnali v tekočem 
letu, ampak so se ti stroški poravnali v naslednjem letu po prejemu kredita banke. Anka je 
rekla, da je bil denar porabljen. Bojana je povedala, da je bil denar porabljen samo na papirju, 
ne pa fizično. Po razpravi smo ugotovili, da če plačamo račune za nazaj, nam bo zmanjkalo 
sredstev za plačilo tekočih stroškov do konca leta 2023 in bomo spet na istem kot smo bili, 
ker bomo račune primorani plačati v letu 2024 za leto 2023.  
 
Sprejeti so bili 
sklepi: 

1. Poročilo prireditve Vranov let se sprejme. 
2. Društvo bo krilo le tiste stroške prireditev, ki bodo zajeti v ponudbi, dodatnih stroškov 

pa ne. 
3. Aljoša Saksida mora Društvu GEOSS  izstaviti račun za najem glasbil. 
4. Bojana Knez Anki Kolenc posreduje navodila iz zapisnika 7. seje UO za pripravo 

ponudbe za prireditev Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem.  
5. Anka Kolenc mora pripraviti novo ponudbo v skladu z navodili do 15. 10. 2023.  
6. Nastopajoči na prireditvah, ki nastopajo brezplačno, morajo napisati in ovrednotiti 

svoj nastop in to posredovati Društvu GEOSS. 
7. Srečko Balent se bo povezal z računovodstvom in preveril nesoglasja pri vnosu knjižb.  

 
 
AD. 9) RAZNO 
 
Jože je povedal, da bo Anka pripravila poročila za leto 2023. Anka je povedala, da si želi, da 
bi pri pripravi poročil sodelovala Bojana, ker je za pripravo poročil pomembna realizacija 
programa in pregled stroškov in da ima te podatke Bojana.  



 
 
Lidija je povedala, da imamo več neizvršenih sklepov, med njimi tudi pregled zloženk. Bojan 
je povedal, da imamo zelo veliko različnih zloženk, ki pa so zelo stare. Lidija je predlagala, da 
določimo skupino, ki bo pregledala zloženke, da nato oblikujemo nove, neuporabne pa izločimo 
in damo v arhiv društva.  
Lidija je Anko spomnila še na druge neizvršene sklepe in sicer, da je obljubila, da bo 20. 9. 
2023 pregledala tekst za objavo na internetu, in da do seje nismo prejeli seznama članov, ki 
so plačali članarino za leto 2023. Anka je povedala, da teksta še ni uspela pregledati, in da  
člani, za katere je Anka plačala članarino, niso želeli, da se z njimi poimensko seznani UO. 
Bojana je potrdila, ima vse potrebne kontakte društva za nemoteno delo.  
Lidija je člane seznanila, da je obrazec, ki ga pripravlja Aljoša, za prireditve (za ponudbo in za 
poročanje) v izdelavi.  
Bojan je Anko vprašal, kje je DVD, ki je bil izdan ob 40-letnici GEOSS-a. Anka je UO seznanila, 
da še ni narejen. 
Lidija je Anko vprašala, ali je ona podpisala potni nalog za Brigito za mesec avgust, saj ni 
pooblaščena, da jih podpisuje. Potni nalog bomo zavrnili in pripravili novega. Anka pravi, da 
tega ni podpisovala. Bojana je povedala, da je ta potni nalog pripravila Kristina in je bil v 
dokumentih pod potnimi nalogi, z Ankinim podpisom.  
Anka je povedala, da en račun Družinskega gledališča Kolenc iz preteklega leta ni plačan in 
sicer za Pohod po poteh okrog Slivne za leto 2022. Bojana bo preverila, ali je bil račun prejet 
in plačan. 
Bojana je zanimalo, zakaj smo plačali pripravo učnih lističev za osnovnošolce in zakaj jih 
Društvo GEOSS potrebuje. Anka je UO seznanila, da so pripravljeni za osnovnošolce, ki 
obiščejo GEOSS in da je to del promocijskega programa v sklopu koncesije.  
Alenka je predlaga, da glede na to, da smo ugotovili, koliko stvari je še nedorečenih, o tem 
razpravljamo še na naslednji seji pod posebno točko v okviru nadaljnjega sodelovanja.  
Bojan je člane seznanil s tem, da na Domu GEOSS manjka eno okno. Zanimalo ga je, ali Anka 
ve kaj o tem. Anka je povedala, da nihče ni vlomil in da to ve. 
Jože je povedal, da se je delegacija udeležila zaključne prireditve Vranov let na Otoku. 
Predstavnikom je predala 4 knjige. Sprejeli so nas zelo lepo. Prireditev je bila v kulturnem 
domu Metlika. Navezali smo stike. Podali so predlog, da bi bila pot Vranovega leta markirana 
tako, kot je potekala, in da bi to bilo pod skrbništvom ZVVS. Lidija je povedala, da bi si lahko 
njihovo prireditev vzeli za vzor.  
Lidija je člane seznanila, da imamo sedaj pooblastila urejena, tudi z banko. Kristina bi lahko 
pooblastilo obdržala, vendar tega ni želela, ker je bilo vezano na telefon Družinskega gledališča 
Kolenc, zato je bilo v banki preklicano.   
Miloš je člane UO seznanil, da si mladi prebivalce Slivne oz. člani Društva za razvoj Slivne želijo 
urediti odbojkarsko igrišče na mivki, o čemer imajo dovoljenje lastnika zemljišča. Pripravili so 
skico lokacije igrišča in s pomočjo Lidije pripravili služnostno pogodbo. Od Društva GEOSS pa 
potrebujejo soglasje, da to dovolimo, ker bo igrišče na površinah, ki jih ima v najemu Društvo 
GEOSS. Lidija je povedala, da so mladi Slivnani zelo zainteresirani za razvoj Slivne in da je 
Jože Kimovec, ki je lastnik zemljišč, vedno podpiral razvoj Slivne in je zato pripravljen podpisati 
pogodbo, s katero bo dal Društvu za razvoj Slivne služnostno pravico za nedoločen čas. Želi si 
le v zameno za brezplačno služnostno pravico, da bo igrišče s širšo okolico urejeno. Za pripravo 
pogodbe je poleg soglasja najemnika parcel, Društva GEOSS, potrebno tudi soglasje Športnega 
društva Situla Vače, ki mu je Društvo GEOSS ista zemljišča z Dogovorom dalo v upravljanje, 
vzdrževanje in uporabo in ima na delu teh zemljišč nogometno igrišče.  
Miloš je člane seznanil tudi s predlogom, da si KUD Lipa Vače želi, da bi bilo del Društva GEOSS. 
Pevke omenjenega društva so se združile in ustanovile Pevski zbor Fibula in že vadijo in 
nastopajo na prireditvah. Ker z vodenjem društva nimajo izkušenj, bi se kot sekcija želele  
vključiti v Društvo GEOSS.  Prosile so Miloša, da predlog posreduje UO Društva GEOSS. 
Dogovorili smo se, da bi se v tem primeru morale same financirati, kot npr. NVO, bi pa to bila  



 
 
priložnost za Društvo GEOSS, saj bi lahko nastopale tudi na naših prireditvah, hkrati pa bi 
postale nove članice društva, ki bi lahko pripomogle k promociji Društva GEOSS. 
 
Sprejeti so bili 
sklepi: 

1. Bojan Vrtačnik bo na naslednjo sejo prinesel zloženke. 
2. Anka Kolenc bo sodelovala pri izvedbi programa do konca leta 2023 in pripravi poročil 

za leto 2023. 
3. Anka Kolenc bo Bojani Knez posredovala zloženko, ki je bila izdana ob 40-letnici 

GEOSS-a. 
4. Bojana Knez bo preverila, ali smo prejeli račun Družinskega gledališča Kolenc za 

Pohod po poteh okrog Slivne.  
5. Društvu za razvoj Slivne se izda soglasje za izgradnjo odbojkarskega igrišča na mivki. 

Besedilo pripravi Lidija. 
6. S predstavniki KUD Lipa Vače se organizira razgovor/se jih povabi na naslednjo sejo 

UO.  
7. Predvideni termin za naslednjo sejo je 17. 10. 2023. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 21:30. uri. 
 
 
Zapisala:                                                                        Sejo vodil:  
Bojana Knez l.r.                                                           Jožef Dernovšek l.r. 


